
Millores al Vives: aquest any si? 

Associació     
de  Mares i Pares 

d’Alumnes 
de l’IES  LLUIS VIVES 

SANTS 
(BARCELONA) 

Març 2005 Número 4  

El Full de l’AMPA 
Publicació aperiòdica que surt de tant en tant 

Sumari 

Millores al Vi-

ves. Aquest 

any si? 

1 

Eleccions al CE 

de Districte 
1 

Activitat de 

l’AMPA 
2 

Intercanvi in-

ternacional 

amb Manches-

ter. 

2 

A. Salvadó, 

candidat a Di-

rector 

3 

Agenda 4 

Recull de 

Premsa 
4 

Eleccions al Consell Escolar de Districte 

tar elegit. En el cas dels membres 
de consells escolars, l’elecció va 
recaure en Albert Trullols, de 
l’AMPA del CEIP Cavall Bernat. 

Cal fer esment que la nostra re-
presentació s’amplia amb la pre-
sència al CE de Districte de la 
Marta Reixach, en nom del Secre-
tariat d’Entitats de Sants, Hosta-
francs i la Bordeta. 

El 19 de febrer es van celebrar les 
eleccions al Consell Escolar de Dis-
tricte. El sistema electoral preveu 
una doble via de representació per 
als pares i mares: per una banda es 
fa una elecció de representants 
d’AMPES, per una altra se’n fa una 
altra de pares i mares membres de 
consells escolars de centre. La nos-
tra AMPA va presentar la candida-
tura d’en Julián Yepes que va resul-

Enllumenat 

El passat 15 de febrer, una 
representació del Consell 
Escolar del Vives va ser re-
buda per la Regidora del 
Districte, Imma Moraleda i 
pel Gerent, Josep García 
Puga. En el curs de la reunió  
vàrem posar de manifest la 
satisfacció del centre per 
algunes actuacions en matè-
ria de seguretat, però també 
les repetides mancances 
estructurals que venim ar-
rossegant, se’ns va informar 
del projecte d’enllumenar el 
recinte del grup escolar, 
d’acord amb el plànol que 
il·lustra aquesta informació. 
Es tracta d’un conjunt de 
torres amb projectors distri-
buïts al llarg del perímetre i 
també al mig del recinte. La 
instal·lació de l’enllumenat 
té un cost de 36.000 €, dels 
que el Districte està disposat 
a assumir -ne el 50%, a l’es-
pera que l’altra meitat l’as-
sumeixi el Departament 
d’Educació.  

Ascensor 

Precisament el Departament 
d’Educació és el que ha a-
nunciat a la Direcció de 
l’Institut la dotació dels re-
cursos necessaris per adqui-
rir un ascensor que resolgui 
els problemes d’accessibili-
tat del centre per a persones 
amb dificultats de mobilitat.  
EL problema sembla ser que 
el pressupost del Departa-
ment no inclou les despeses 

necessàries per a l’adequa-
ció que hauria de fer -se a 
l’edifici per a poder -hi 
“encaixar” l’ascensor. 

Si s’aconsegueix resoldre 
aquests problemes, és possi-
ble que aquest estiu assistim  
als treballs per posar en 
marxa aquestes millores 
necessàries i llargament 
reclamades.  

Aquest any ... Si?  



El passat 25 de febrer es va 
celebrar la darrera reunió del 
Consell Escolar del Centre al 
llarg de la qual es van tractar 
els temes que reproduïm en 
síntesi. 

En primer lloc es va aprovar la 
justificació de comptes 
2004/2005 del centre, amb 
l'observació per part del profes-
sor Àlex Cano sobre qui hauria 
de pagar la reposició de llibres 
de la biblioteca. Des de l’AM-
PA hem plantejat aturar el 
finançament de la biblioteca 
del centre doncs no estem 
satisfets de l’aprofitament que 
se’n fa. El secretari va demanar 
a l’AMPA un inventari i una 
relació dels llibres que falten. 

També es va precisar, des de 
l'AMPA, que no pensem finan-
çar la instal·lació de sistemes 
de control de presència ni l'a-
dequació de l'entorn per a la 
instal·lació de l'ascensor per 
entendre que aquesta mena 
d’inversions corresponen a 
l’Administració. 

Es va aprovar que en les sorti-
des de centre, de segon cicle 
d’ESO i de batxillerat, s'auto-
ritzarà als alumnes a tornar a 
casa sols des del punt on 
hagin anat, sempre que a-
quest estigui a una distància 
prudencial del centre i que els 
pares ho autoritzin. 

El Director va informar que el 
Departament no autoritza el 
Vives a fer cicles formatius i 
que pel proper curs desapa-
reixerà una de les dues línies 
de Batxillerat, sense que en-
cara estigui clar quines opcions 
es podran oferir. Aquest punt 
se segueix negociant amb 
l'Administració i el Director es 
compromet a informar en la 
màxima brevetat de quin batxi-
llerat serà suprimit.  

Sobre aquest qüestió, el Con-
sell Escolar del centre demana 
als representants al Consell 
Escolar del Districte , que 
facin una petició perquè aques-
tes decisions no tirin endavant i 
perquè es puguin engegar 

cicles formatius al Vives que 
permetin mantenir una plantilla 
prou diversificada per a mante-
nir diverses opcions de batxille-
rat, encara que només es dis-
posi d’una línia. 

La Direcció informa de la co-
missió de selecció de direc-
cions a la que s’hauran d'in-
corporar representants de tots 
els estaments del Consell Es-
colar. 

S'informa de que s’apropa el 
75è aniversari de l'edifici del 
Vives i que,  amb els altres 
centres que també el celebren, 
caldrà preparar activitats. Sem-
bla que des de les Ampes es 
podrien demanar subvencions 
a l'administració. El professor 
Joan Sanromà és qui s’encar-
rega d’aquesta iniciativa i ens 
mantindrà informats. 

L’AMPA va plantejar el tema de 
la presència a la mostra  Firen-
titats. S’acorda participar-hi 
amb un plafó conjunt Centre - 
AMPA. 

Activitat de l’AMPA 
Marta Reixach — Jordi Camprubí 

Intercanvi internacional amb Manchester: una il·lusió 

Titulem aquet escrit amb aquet títol per que una 
il.lusió ha estat el que aquests dies hem rebut de 
la convivencia dels 9 nois/es (noi UN) , de GOL-
BORNE (Manchester), organitzat pel departament 
d´anglès amb els nois/es de 4º ESO del nostre 
IES. 
Il.lusió viscuda des de la primera reunió amb els 
professors i al llarg de tota l´estada, encara que en 
molts moments tots anavem una mica perduts 
degut a l´improvització. 
Tot plegat, la convivencia amb aquests nois ens va 
servir per descobrir coses d´ells i de la gent del 
nostre “INSTI”; aixi molts de nosaltres vàrem co-
nèixer a la família Mexicana que des de fa temps 
va a classe amb els nostres fills/es, que tenim una 
bona colla de futboleros/as, que hi han nois que 
els agrada fer altres coses ben diverses : waterpo-
lo, hoquei terra, ballar, dibuix i fins i tot n´hi ha 
alguns que festegen, (n´hi a que tenen temps per 
tot i d´altres sols per estudiar..!). 
Dia a dia vàrem poder fer creixer la nostra imagi-
nació i fer un petit esforç perquè els anglesos des-
cobrissin el nostre país i costums. També vàrem 
aconseguir organitzar de manera espontànea un 
bon sopar entre tots nosaltres professors, nois/es , 
pares I mares. 
 

Ens ha agradat molt aquesta experiència, però 
tot just quan començava el millor, ja va haver 
de marxar.               Família Alsinet-Hernando. 
“Ha estat fantàstic tenir una “filla” per uns dies. 
Just ha marxat, ja l´enyorem!”                     
             Família Campmajó-Reixach. 
Han sigut uns dies molt divertits i de descober-
ta.                 Família Garcia-Puigardeu. 
Cinc dies a casa nostre, però molt més al nos-
tre cor.                 Família Garriga-Gónzalez. 
Ha sido una experiencia muy bonita i muy 
enriquecedora.  Família Gerona-López. 
El mejor momento del hombre es cuando es 
capaz de compartir; esta experiencia ha sido 
una gran oportunidad para comprobarlo. 
     Família Hidalgo-Garcia 
Ha estat molt gratificant veure com es pot 
conviure i establir afectes més enllà de  com-
partir llengua i cultura. 
                                    Família Jarque-Villalba. 
Ens ha semblat una experiència interessant i 
enriquidora.              Família Monferrer-Miralles 
Ha estat una experència entranyable i molt 
divertida, que ens a permes posar a prova la 
nostra capacitat de compartir i comuniicar-vos. 
                                   Família Sanromà-Trabal. 
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Tal com anunciàvem a principis de 
curs, enguany la direcció de l’Institut 
va ser prorrogada per un curs, d’acord 
amb les directrius del Departament 
d’Educació, per un curs.  

De cara al curs vinent cal endegar el 
procés de renovació de la direcció que 
s’inicia amb la presentació de candi-
dats.   

En el termini previst per a la presenta-
ció s’ha presentat una única candida-
tura, la de l’actual director, Albert Sal-
vadó. Hem demanat a l’Albert el seu 
projecte per donar-lo a conèixer a les 
famílies. El projecte s’inicia amb la 
següent introducció: 

 

“Un cop valorada la tasca que s’ha 
portat a terme al centre que actual-
ment dirigeixo, considero vàlida la op-
ció de donar continuïtat al projecte 
educatiu que ha servit de marc de tre-
ball durant els anys en que he estat 
director de l’IES Lluís Vives. 

Presento aquest projecte considerant 
la tasca que s’està realitzant i amb els 
recursos de que disposem, i ho faig 
per requeriment de la normativa vigent 
relativa a la nova convocatòria de con-
curs de mèrits per a seleccionar el 
director o la directora dels centres pú-
blics dependents del Departament 
d’Educació.  

El fet de presentar aquest document 
no assegura que es pugui portar a 
terme en la seva totalitat ja que, per 
les característiques del reglament de 
funcionament dels centres, no disposo 
de l’autonomia ni dels recursos neces-
saris per a gestionar-lo de la manera 
que considero òptima. 

El projecte elaborat no és res més que 
la continuació del que s’ha fet en a-
quests cinc darrers cursos escolars en 
els que he dirigit el projecte educatiu 
de l’IES Lluís Vives i que recull en part 
el projecte endegat pels equips direc-
tius anteriors.”                

Els principals punts del projecte de 
l’Albert Salvadó són: 

-Promoure una proposta educativa i 
curricular personalitzada. 

-Facilitar la tasca del professorat. 

-Potenciar la participació 

-Gestionar les demandes de recursos 
a l’Administració. 

-Vetllar per aconseguir uns serveis 
socials que responguin a les necessi-
tats actuals. 

Tot plegat potenciant i mantenint les 
activitats pedagògiques i d’investiga-
ció que ja es porten a terme com ara: 

 

-Sortides de suport a la tasca docent. 

-Crèdits de síntesi 

-Treballs de recerca 

- Sortides amb pernoctació 

- Intercanvis 

- Celebracions culturals. 

 

El procediment d’elecció es portarà a 
terme amb la participació dels repre-
sentants dels diferents estaments de 
la comunitat educativa del centre. En 
concret, per part de la representació 
dels mares i mares del Consell Esco-
lar, participarà a la comissió de se-
lecció el president de l’AMPA, Jordi 
Camprubí. 

Aquest procés es portarà a terme 
després de setmana santa per tal 
d’acabar el curs amb un nou equip 
directiu nomenat. 

L’Albert Salvadó, candidat a la direcció de l’Institut 
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S’ha iniciat el 

procés de    
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L’AMPA serà 

representada 
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de selecció de 

director pel 

seu president. 



President: 
Jordi Camprubí  

Vicepresidenta: 
Marta Reixach  

Secretària: 
Laura Bernadàs 

Tresorer: 
Enric Zamora 

Vocals: 
Antonio Ángel  

Mari Paz Gómez 
Rosa Navalpotro 
Maria Puigardeu 
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Ens trobem els dar-
rers dijous de cada 
mes a l’Institut  a les 
18:30. 

Agenda 
gada per a tractar sobre 
la resolució de conflic-
tes amb els fills. 

El taller està previst per 
al dia 14 d’abril de 
2005, a les 19 h.  Atès 
l’interès de l’anterior ta-
ller, és necessari re-
servar plaça. Ho podeu 

Escola de pares: 

nou taller amb Esther 

Colet 
Després de l’èxit del taller 
que vàrem portar a terme 
el trimestre passat, es-
tem preparant ja una se-
gona edició, aquesta ve-

fer per correu electrònic 
o trucant a la secretaria 
de l’Institut deixant el 
vostre nom i el nombre 
de places que reser-
veu abans del 3 d’a-
bril. 

US ESPEREM !!!! 

Recull de premsa   (publicat a El 15 gener-febrer 2005) 


